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onderwerp Beantwoording art. 44 RvO vragen inzake reactivering Crayelheide 

Geachte heren Beurskens & Van den Beucken , 

Naar aanleiding van uw bovenvermelde brief, waarin u uw zorgen uit over het feit dat bij het 
Ministerie van Defensie de Crayelheide in beeld is als militair oefenterrein, delen wij u het 
volgende mede. 

Vraag 1 
Deelt het college onze zorgen hierover en deelt het college onze twijfels of dit wel een goede 
locatie is en ook de onderbouwing van deze twijfels? 

Antwoord vraag 1 
Ja, wij delen uw zorgen, maar hebben ook begrip voor de zoektocht vanuit Defensie naar 
geschikte oefenterreinen zoals u zelf ook stelt in uw brief. Wij onderschrijven dat Crayelheide 
deel uitmaakt van een mooi en waardevol natuurgebied, maar willen ook benadrukken dat het 
gebied al sinds de jaren '80 van de vorige eeuw de bestemming militair oefenterrein heeft. Het 
terrein wordt momenteel heel beperkt gebruikt voor bivaks. 
Defensie zoekt nu naar meer ruimte in het hele land voor haar activiteiten. Om tot afgewogen en 
onderbouwde keuzes te komen wordt nu een milieueffectrapportage opgesteld om de effecten en 
alternatieven in beeld te brengen en te beoordelen. Wij zijn in afwachting van de resultaten van 
het onderzoek. 

Vraag 2 
Is het college op de hoogte van wat eventuele andere plannen in Crayelheide zouden zijn? 

Antwoord vraag 2 
Ja, wij zijn op de hoogte van de plannen die nu worden meegenomen in de 
milieueffectrapportage. Het gaat inderdaad om de bouw van een zogenaamd oefendorp, maar 
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ook om een intensiever gebruik van het huidige laagvlieggebied (ten westen van Crayelheide) 
door helikopters en drones. 

Vraag 3 
Is het college in gesprek, of bereid in gesprek te gaan (samen met Peel en Maas) met het rijk om 
te voorkomen dat natuurgebied Crayelheide wordt geactiveerd? Wat is het standpunt van het 
college? 

Antwoord vraag 3 
In regioverband is weliswaar gesproken over het voornemen van Defensie, maar er is (nog) niet 
gesproken met Defensie. Na de zomer organiseert Defensie regionale informatiebijeenkomsten 
en worden gesprekken gevoerd met medeoverheden over de uitkomsten van het onderzoek. Wij 
zijn bereid om deze gesprekken samen met de gemeente Peel en Maas, maar desgewenst ook 
met de gemeente Horst aan de Maas en/of andere stakeholders, te voeren. 

Vraag 4 
Is het college bereid om bij defensie aan te geven dat een dialoog met de omgeving en een 
maximale, passende schaalgrootte de inzet moet zijn? Zo nee, waarom niet? 

Antwoord vraag 4 
Ja, wij hechten veel waarde aan een goede omgevingsdialoog. Dit zullen we dan ook inbrengen 
in het gesprek. 

Hoogachtend, 
van Venlo 

de burgemeester 
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